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خبر حقوق حیوانات

فوت ۴۰۷ نفر دیگر بر اثر کرونا
شــرق: بنابــر اعــلام مرکــز روابط عمومــی و  �

اطلاع رســانی وزارت بهداشــت، از نهــم تــا دهم 
اردیبهشــت،  ۴۰۷ بیمــار کووید ۱۹ جان خــود را از 
دست دادند و با این احتساب مجموع جان باختگان 
این بیمــاری به ۷۱هزارو ۷۵۸ نفر رســید. همچنین 
۱۹هزارو ۲۷۲ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور 
شناســایی شد که ســه هزارو ۲۰۲ نفر از آنها بستری 
شدند و شمار بیماران کرونایی در کشور به دومیلیون و 
۴۹۹هــزارو ۷۷ نفر رســید. مرکــز روابط عمومی و 
اطلاع رســانی وزارت بهداشــت همچنین اعلام کرد 
که تاکنــون ۸۵۸هــزارو ۲۹۶ نفر دوز اول واکســن 
کرونــا و ۲۰۹هــزارو ۸۲۷ نفر نیــز دوز دوم را تزریق 
کرده اند و مجموع واکســن های تزریق شده در کشور 
به یک میلیون و ۶۸هزارو ۱۲۳ دوز رســید. براســاس 
اعلام وزارت بهداشت، درحال حاضر ۱۹۸ شهر کشور 
در وضعیت قرمز، ۱۵۷ شهر در وضعیت نارنجی، ۷۴ 
شهر در وضعیت زرد و ۹ شهر در وضعیت آبی قرار 
دارند. همچنین به  دلیل تغییرنکردن و عدم کاهش 
ابتلا به کرونا در کشــور، دبیر کمیته امنیتی، انتظامی 
و اجتماعی ســتاد ملــی مقابله با کرونــا از تمدید 
یک هفته ای محدودیت های کرونایی شهرهای قرمز 
و نارنجی خبر داد. حســین قاســمی، درباره تمدید 
محدودیت هــای کرونایی گفت: به پیشــنهاد کمیته 
بهداشــت و درمان با توجه به اینکه هنوز به مرحله 
قابل اطمینانــی درمورد کنترل مــوج چهارم کرونا 
نرسیده ایم، محدودیت های مربوط به شهرهای قرمز 

و نارنجی یک هفته دیگر تمدید شد.

ادامه طرح «برخورد با پلاک های 
مخدوش» در تهران

معاون آموزش و فرهنــگ ترافیک پلیس راهور  �
تهران بزرگ از تداوم اجرای طرح برخورد با پلاک های 
مخدوش خبر داد و گفت: تنها در فروردین ماه امسال 
بیش از ۲۵هزارو ۶۰۰ خودرو به  دلیل مخدوش بودن 
پــلاک، اعمــال قانــون شــده اند. ســرهنگ علــی 
همه خانی، درباره اجرای طرح برخورد با خودروهای 
پلاک مخدوش، گفت: معمولا به دلایل مختلفی نظیر 
ورود و خــروج در محدوده طرح ترافیک، نداشــتن 
معاینه فنی، تردد در ســاعات منع تردد شــبانه و... 
شــاهد ارتکاب تخلف مخدوش کردن پلاک از سوی 
معدود رانندگان هستیم. وی با بیان اینکه برابر ماده 
۷۲۰ قانون مجازات اســلامی، تغییر و دست کاری در 
ارقام پلاک خودرو جرم است، گفت: هرگونه تغییر در 
ارقام پلاک وسیله نقلیه مجازات حبس از شش ماه 
تا یک ســال را برای متخلفان در پی دارد، در همین 
راستا نیز پلیس راهور تهران بزرگ طرح ویژه برخورد 
با پلاک های مخدوش را در دســتور کار خود قرار داد 
و تیم های گشــتی پلیس در تمام ســاعات شبانه روز 
اعم از ســاعات اجرای منع تردد شبانه و... اقدام به 
رصد خودروهــا می کنند. علاوه بــر آن دوربین های 
ثبــت تخلفات نیز به  طور ۲۴ســاعته ایــن موارد را 
رصد می کند. به گفته ســرهنگ همه خانی، تنها در 
فروردین ماه امسال ۲۵هزارو ۶۸۹ دستگاه خودروی 
ســواری به  دلیل تخلف مخدوشــی و پوشش پلاک 
مورد اعمال قانون قرار گرفته و دوهزارو ۱۴۷خودرو 

هم توقیف و به پارکینگ منتقل شده اند.

راه اندازی سامانه اعلام 
بیمارستان های دارای تخت خالی

ایســنا:  معــاون درمان ســتاد کرونا در اســتان  �
تهران با اشــاره به روند افزایشی بیماری در پایتخت 
درعین حال توضیحاتی درباره آغازبه کار سامانه اعلام 
بیمارســتان های دارای تخت خالی بــرای مبتلایان 
کرونا ارائه کــرد. نادر توکلی، درباره آخرین وضعیت 
بیماری کرونا در استان تهران، گفت: ما در پیک کرونا 
قرار داریــم و این پیک حداقل تا یــک الی دو هفته 
آینده ادامه دار خواهد بود. روند فعلی بیماری شیب 
افزایشــی دارد اما مقدار شیب آن خیلی زیاد نیست. 
کماکان بســتری های روزانه بیش از هزار نفر اســت 
اما موضوع شاخص فعلی افزایش تعداد ترخیصی 
روزانه از بیمارستان هاســت که پس از فعال شــدن 
طــرح معالجه ســرپایی بیماران کوویــد ۱۹ تعداد 
ترخیصی های روزانه نیز بیش از هزار نفر شده است 
و تعادلــی میان ورودی و خروجی بیماران بســتری 
ایجاد شده است . او با اشاره به مراسم و رویدادهای 
پیش رو، مانند شــب های قدر، عید فطــر و... اظهار 
کرد: با توجه به اینکه ممنوعیتی در برگزاری مراسم 
شب قدر ایجاد نشــده است، توصیه ما این است که 
شرکت در مراسمات شب های قدر به شکل مجازی 
و از خانه باشــد. توکلی  تصریح کرد: سامانه تلفنی 
۶۰۷۰ راه اندازی شــده اســت و بیمــاران می توانند 
تماس بگیرند تا درصورتی که دستور بستری داشته 
باشند، همکاران ما براساس منطقه جغرافیایی محل 
ســکونت آنها برایشــان مکان یابی کرده و آنها را به 
بیمارستان دارای تخت خالی ارجاع دهند؛ بنابراین با 
شماره گیری تلفن ۶۰۷۰ به  همراه کد ۰۲۱ می توانند از 

این خدمت بهره مند شوند.

چند نکته
 درباره سگ هاي رهاشده

درخصوص مسئله سگ های آزاد صحبت بسیار  �
شده اســت. سال هاســت نهادهای مسئول شهری 
بدون هیچ گونه اطلاعات آماری و برنامه ریزی و فارغ 
از مطالعات و تجربیات جهانی عمل کرده اند. نتیجه 
همین است که می بینیم. حاصلی جز آزار حیوانات، 
اتــلاف بیت المال و تحمیل هزینه هــای فرهنگی و 

اجتماعی نبوده است.
پیش از هر چیزی نگاهی داشــته باشیم به انواع 
گروه های ســگ های موجود در کشــور. گــروه اول: 
ســگ های گله. ســگ هایی که همراه گله های دام 
وجود دارند. طبق اعلام مرکز آمــار ایران حدود ۶۰ 
میلیون گوسفند و بز در کشور وجود دارد که به  طور 
متوسط برای هر ۳۰ عدد گوسفند و بز یک سگ گله 
وجود دارد. بر این اســاس می توان گفت حدودا دو 
میلیون ســگ گله در کشــور وجود دارد. اگر تصور 
کنیم تنها یک چهارم این عدد، سگ ماده باشند و هر 
ماده حدودا شش توله در سال به دنیا بیاورد بنابراین 
هرساله حدود سه میلیون سگ گله تولید می شود. 
این سگ ها همگی از قوی ترین سگ های منطقه خود 
هستند که برای حفاظت از دام، حمله به سگ سانان 
و گربه سانان وحشــی و حتی انســان پرورش داده 
شده اند. به  طور معمول از بین سگ های متولدشده 
قوی ترین ســگ حفظ شــده و ســگ های جدید به 
شکل های مختلف از گله جدا می شوند. همان طور 
که پیداست این ســگ ها سرپرست دارند و تغذیه و 
مراقبت آنها بر عهده چوپانان است. البته مثل دیگر 
حیوانات کار نگاه بهره کشانه به این حیوانات وجود 
دارد و همه چیز ایدئال نیست. در صورت سوءتغذیه 
یا تحریک توسط سرپرســتان، امکان شکار حیوانات 

توسط این گروه از سگ ها وجود دارد.
گروه دوم: ســگ های جداشــده از گله. این گروه 
شــامل ســگ های تازه متولدشــده مازاد بــر نیاز و 
ســگ های پیر یــا بیماری هســتند کــه از گله طرد 
می شــوند. این ســگ ها از نظر بدنی به ســگ های 

گله نزدیک هســتند ولی وقتی از گله جدا می شوند 
نیازمند منابع غذایی هســتند. بخشــی از این منابع 
غذایی از زباله یا شکار حیوانات تأمین می شود. گروه 
سوم: سگ های نگهبان در باغات، کارخانه ها و اماکن 
هســتند. گروه چهارم: ســگ های تولیدشده توسط 
پرورش دهنــدگان داخلی و گروه پنجم: ســگ های 
وارداتی از خارج از کشــور هســتند. حتی در بدترین 
روزهای مشکلات ارزی، باز هم روند واردات غیرمجاز 
ســگ متوقف نشــد و صفحات فراوانــی در فضای 
مجازی در این خصوص وجود داشــته و دارد. گروه 
ششم: سگ هایی که در خانه ها نگهداری می شوند. 
گروه هفتــم: ســگ های مخصوص شــکار و گروه 
هشتم: سگ های امدادی، پلیس و موادیاب هستند. 
به جز مورد هشتم یعنی سگ های پلیس و امدادی، 
تمام هفت گروه دیگر از ســگ ها امکان رهاشدن یا 
فرارکردن به خــارج از محیط زندگی خود و حضور 
در طبیعت را دارند. هیچ وقــت به  طور جدی برای 
مدیریت اخلاقی جمعیت این حیوانات اقدام مؤثری 
انجام نشــده اســت. هفت گروه ســگ با جمعیت 
چندمیلیونی وجود دارند و هیچ اراده جدی ای برای 
عقیم کردن آنهــا وجود ندارد. هیچ وقت از تجربیات 
معتبرترین سازمان های جهانی حمایت از حیوانات 
اســتفاده نکرده ایم و فقط بر کشتار و حذف فیزیکی 

این حیوانات تأکید شده است.
ســگ های گله با جمعیت حدودا دومیلیونی و 
امکان زایش سه میلیون سگ در بهترین زیستگاه های 
طبیعی ایــران حضور دارنــد. همان طور که حضور 
خــارج از ظرفیــت دام در مراتــع و مناطق طبیعی 
باعث آسیب به زیستگاه ها شــده است، حضور این 
سگ ها به همراه سگ های جداشده از سگ های گله 
موجب افزایش تعارض با حیات وحش شده است. 
چه برنامه ای برای مدیریت این گروه از سگ ها انجام 
شده اســت. به جای برنامه ریزی برای مدیریت این 
حیوانات، عقیم سازی و خروج آنها از مناطق طبیعی 
صرفا بر حذف فیزیکی بخشی از فرزندان این سگ ها 
که وارد مناطق شهری یا حومه شهر می شوند تکیه 

شده است و از اصل ماجرا غافل بوده ایم.
اخیرا هم عده ای بدون هیچ اطلاعات مشخص 
و آمــاری اعــلام می کنند کــه غذارســانی باعث 
افزایش جمعیت ســگ های آزاد شــده است اما 
هیچ کس عددی از میزان غذارســانی و جمعیت 
حیوانــات افزایش یافته ارائــه نمی دهد و همین 
مسئله باعث شده ندانیم و نبینیم که بر اساس آمار 
ارائه شده توسط FAO ایرانیان سالانه ۳۵ میلیون 
تن مواد غذایی را راهی سطل زباله می کنند و این 
میزان غذا که به شــکل غیرمســتقیم می تواند در 
اختیار حیوانات آزاد قــرار بگیرد، در مقابل میزان 
غذا رســانی مانند فیل و فنجان اســت. به راستی 
عقل و تدبیر را بســته و سگ ها را رها کرده ایم، بر 
روش های تکراری و منســوخ پافشاری می کنیم و 
همچنان از خود می پرسیم چرا جمعیت حیوانات 

شهری تعدیل نمی شود؟!

شهرزاد همتی: مدیران شهری از شهرستان های کوچک مثل علی آباد کتول 
تا پایتخت متهم به واکســن خواری شــدند. اتفاقی که از آبادان شروع شد 
و با آبروریزی رســانه ای که اتفاق افتــاد، انتظار می رفت حداقل در تهران 
که همه دوربین ها نزدیک انتخابات روی مدیریت شــهری آن دقیق شده، 
جلویش گرفته شود. اما مشخص شد که دُم واکسن های پاکبانان از جیب 
کت مدیران منطقه ۶ بیرون زده. صبح پنجشــنبه با انتشار خبری مبنی بر 
آنکه در منطقه ۶ تهران تعدادی از واکســن های در نظر گرفته شده توسط 
برخی از مدیران شهرداری تزریق شده، سروصدای زیادی در رسانه ها به پا 
شــد و اعضای شورای شهر و مسئولان روابط عمومی شهرداری در توییتر 
و کلاب هاوس و گفت وگو با رســانه ها تلاش کردند تــا ابعاد این اتفاق را 
روشــن کنند. داســتانی طولانی که شــبیه آن پیش تر در گلستان و آبادان 
اتفاق افتاده بود و به خاطرش شهردار یا مدیران شهری از سمت شان عزل 

شدند. در تهران این اتفاق در منطقه ۶ افتاد. 
اولویت ها حساسیت زا بود

در ساعات آغازین روز پنجشنبه، خبر واکسن خواری در منطقه ۶ منتشر 
شــد. خبری که در ابتدا حمید چوبینه، مدیرعامل شهر سالم آن را تکذیب 
کرد، اما ســاعتی از تکذیب چوبینه نگذشــته بود که خبر آمد تعدادی از 
کارمندان زن و مرد شــهرداری یکی از منطقه های تهران به عنوان پاکبان 
معرفی شــده و در لیســت دریافت واکســن قرار گرفتند. در این لیســت 
۱۷۹نفره، تعدادی از افراد خانم هستند؛ این در حالی است که در پایتخت 

هیچ پاکبان زنی وجود ندارد.
ناهیــد خداکرمی، رئیس کمیته ســلامت شــورای شــهر تهــران، در 
گفت وگو با «شــرق» درباره اتفــاق پیش آمده در منطقــه ۶ تهران گفت: 
«همه می دانیم که متأسفانه محدودیت های زیادی در تهیه واکسن وجود 
دارد و میزان ورودی واکســن به کشور نسبت به نیاز جمعیت در معرض 
خطر، بسیار ناچیز است. از طرفی اولویت بندى افراد براى دریافت واکسن 
توســط وزارت بهداشــت مشخص شــده است و به روشــنی دسته بندى 
شده و تغییر در آن ســبب ایجاد واکنش هاى زیادى شده است. چراکه بر 
اساس این دستورالعمل اولویت بندی گروه ها مشخص بوده و تغییر در آن 
اعتراض هایی را در پی داشته است. مثلا برخی به درستی  معترض اند که 
چرا کارکنان حوزه پســماند که قرار بود اولویت سوم واکسیناسیون باشند 
در اولویــت اول قــرار گرفته اند. من هم به عنوان رئیس کمیته ســلامت 
شورای شهر تهران از این انحراف در اولویت بندی مطلع نبودم و نمی دانم 
دلیل آن چیست، شاید صاحبان کسب وکارهایی که تماس بیشترى با مردم 
دارنــد بر پاکبان ها ارجح بودند. این اتفاق هم با پروتکل های بین المللی و 
هم پروتکل های داخلی مغایر اســت». وی تصریح کرد: «شاید اگر ترتیب 
دریافت واکســن بر اســاس همان پروتکل اولیه وزارت بهداشــت انجام 

می شد شاهد برخی سوءاستفاده ها هم نبودیم».
او با بیان اینکه قاعدتا دقت، نظارت و سختگیرى در روند توزیع واکسن 
بسیار مهم است گفت: «چنانچه در واکسیناسیون کادر پزشکی در بخش 
دولتی و به خصوص آنچه توســط نظام پزشــکی با سرعت، جدیت، نظم، 
دقت و کمترین خطا براى جامعه پزشکی انجام شد می تواند الگویی باشد 
براى واکسیناسیون عمومی. اما متأســفانه در روند واکسیناسیون کارکنان 
شهرداری های کشــور با تخلفاتی روبه رو شده ایم که شاید کوچک باشند، 
اما در نزد افکار عمومی بزرگ هســتند و باید به آنها پاســخ داد». رئیس 
کمیته ســلامت شــورای شــهر تهران ضمن تأکید بر اینکه واکسیناسیون 
بایــد با نظــارت و دقت انجام شــود و هیچ مدیر یا کارمنــدى حق ندارد 
از سهمیه واکســن پاکبانان اســتفاده کند، تصریح کرد: «باید مسببین این 
اتفاقات معرفی شــوند تا درسی باشد براى عملکرد آتی مدیریت شهرى، 
خوشــبختانه پیگیری های شورای شهر حاکی از آن است که متخلفان این 
اتفاق برکنار شــده اند». وی در پایان خاطرنشــان کرد: «این تخلفات شاید 
کوچک باشــند، اما به دلیل اهمیت مسئله واکسیناسیون و عدم دسترسی 
آســان به واکسن حساســیت  زیادی برانگیخته شده اســت. در شهرداری 
تهران شــهردار به  طور مستقیم وارد عمل شد و ضمن شناسایی خاطیان، 
آنها را از پســت هاى مربوطه عزل کرد. تنهــا نگرانی من از این اتفاق جدا 
از ابراز تأســف برای کســانی که به واکسن پرسنل پســماند دست درازی 
کرده اند، بعد سیاســی ماجراست. زیرا شــاهدیم که گاه تخلفات کوچک 
چنین بزرگ جلوه داده می شــود که تخلف هاى بزرگ در ســایه آن محو 
می شــود و این مسئله می تواند در توســعه روند شفافیت در شهرداری و 
پیشــگیری از فساد آســیب زا باشــد. باید به هر تخلف و فسادی در ابعاد 
خود آن توجه کنیم و این نکته بســیار مهمی برای پیشــبرد شــفافیت در 
مدیریت شــهری است. ما برای پیشگیری از فساد باید به  دنبال روش های 
علمی و قوى تر باشــیم و از وقوع جرم، فساد و تخلف جلوگیرى کنیم. به 
عنوان مثال می شــد براى شیوه اعلام اســامی پاکبان ها به مراکز درمانی 
و انجام واکسیناســیون دستورالعملی آماده شــود و بر لزوم امانتدارى و 
صداقــت و عواقب عدول از پروتکل تأکید و ذکر می شــد که هیچ مدیرى 
حــق ندارد نام افرادى غیر از پاکبان ها را وارد لیســت معرفی شــده براى 
تزریق واکســن کند و عواقب چنین خطایی نیز ذکر می شد. متأسفانه هیچ 
دستورالعملی صادر نشد و شــاید همین مسئله هم در بروز این تخلفات 
بی اثر نبود. پدیده غلط مچ گیــرى و تنبیه بعد از بروز تخلف می باید جاى 
خود را به شــیوه هاى بازدارنده و پیشــگیرانه بدهد تا هر مدیرى بداند که 

خروج از پروتکل ها چه عواقبی خواهد داشت. فراموش نکنیم که اکثریت 
کارکنان شهردارى همواره منافع شــهروندان را بر خود ارجح می دانند و 
اگر معدود سوءاســتفاده کنندگان نیز بداننــد که در صورت تخلف نام آنها 
افشــا خواهد شد، بی شك در رفتار خود تجدید نظر می کنند. این را باید در 
نظر گرفت که تخلف انجام شــده تخلفی اداری است و خاطیان باید عزل 

شوند و با ابزار تنبیهی اداری با آنها برخورد شود».
هرچه بگندد نمکش می زنند

بعــد از روشــدن ماجــرای تخلــف واکســنی در منطقــه ۶، مدیران 
روابط عمومی شهرداری در کلاب هاوس گفتند واکسن ها بر اساس اولویت 
وزارت بهداشــت به کارکنان حوزه پســماند و بهشــت زهرا تعلق گرفته؛ 
مســئله ای که از سوی علیرضا وهاب زاده، مشــاور وزیر بهداشت رد شد. 
او دربــاره اولویت بندی های وزارت بهداشــت گفت: «ســالمندان و افراد 
در معرض خطر در گام بعدی واکسیناســیون هســتند و به درخواســت 
شــهرداری ها برخی از گروه ها که در معرض خطر بیشتری هستند نیز در 
اولویت قرار گرفته که تنها شــامل همان افراد می شود نه کادر اداری این 

حوزه ها».
کتمــان ماجرا نتیجه نــداد و بالاخره مدیران شــهری وادار به پذیرش 
شــدند. آنها در همــان در کلاب هاوس اعــلام کردند که شــهردار بیانیه 

می دهد و شهردار منطقه ۶ عزل خواهد شد. 
ســاعتی بعد از پذیرش ماجرا از ســوی شــهرداری انتقادها از ســوی 
نمایندگان شورای شهر آغاز شــد. حجت نظری در رشته توییتی بیان کرد:  
«در یک ماه گذشــته دو بار در تذکراتی که در صحن شــورا داشــتم، تأکید 
کردم که هم ستاد ملی مقابله با کرونا و هم شهرداری تهران باید اسامی 
دریافت کنندگان واکســن کرونا را به  طور شــفاف اعلام کنند. اما متأسفانه 
شــهرداری تهران هم به این موضوع توجهی نداشت. آنچه امروز درباره 
تزریق خارج از نوبت واکســن کرونا مطرح شده صرف نظر از اینکه چقدر 
صحت داشــته یا نه، درواقع پیامد بی توجهی به تذکرات قبلی اســت که 
مطرح کرده بودم. شخص شــهردار تهران باید پاسخ دهد که چرا تاکنون 
اســامی دریافت کنندگان واکســن کرونا در سامانه شــفافیت منتشر نشده 
است. آیا ایشان منتظر انتشار چنین خبری بودند تا نسبت به انتشار اسامی 
در ســامانه مذکور دســتور دهند؟ مسئله تزریق واکســن به  طور جدی از 
ســوی شورا بررسی شده و در صورت صحت، فرد یا افراد متخلف باید به 
دســتگاه قضائی معرفی شوند. چنین افرادی اجازه فعالیت در شهرداری 
تهران را ندارند و حتما باید از مجموعه شــهرداری تهران منفصل شوند، 
مســئول اجرای این مهم هم شخص شهردار است. ســامانه شفافیت با 
هدف مبارزه با فســاد ایجاد شده بود، اما متأسفانه گویا به نوشداروی بعد 
از مرگ بدل شــده و امیدوارم در شفاف ســازی امور مربوط به شهرداری 

دست بالا را داشته باشد».
محمدجواد حق شــناس، رئیس کمیســیون فرهنگی شورای شهر هم 
دراین باره نوشــت: «هرچه بگندد نمکش می زنند، وای به روزی که بگندد 
نمک. لازم است هرچه ســریع تر گزارش برخورد با متخلفان به استحضار 

مردم و شورای شهر برسد».
آن ۶، ۷ نفر

اما مجید فراهانی، رئیس کمیته بودجه و نظارت شــورای اســلامی 
شــهر تهران، در گفت وگو با «شــرق» در پاسخ به این پرسش که چه شد 
که مدیران شــهری از اتفاق واکسن خواری در شــهرهای کوچک درس 
نگرفتنــد و چرا دراین باره تدبیری نشــد، گفــت: «کلا درخصوص منابع 
کمیاب همین اتفاق می افتد. اگر ما مکانیسم های مناسب برای مدیریت 
منابع کمیاب نداشته باشیم، شاهد انحراف خواهیم بود. شما فرض کنید 
در یک خانواده شش نفره غذا فقط به اندازه دو نفر موجود باشد. راهش 
چیست؟ اولا مسئله این است که بالاخره باید تمهیداتی اندیشیده شود تا 
غذا به همه برسد. در ماجرای واکسن هم همین است. ریشه این مسئله 
این است که متأسفانه در تأمین واکسن برای شهروندان سریع عمل نشد. 
حــالا که این وضعیت بــه  وجود آمده و ما پیگیــری کردیم که برخی از 
اقشــار شــهرداری تهران مانند پاکبانان و کارکنان بهشت زهرا مشخصا 
افرادی که شست وشــوی متوفیان کرونایــی را بر عهده دارند در اولویت 
واکسیناسیون قرار بگیرند، برای آنها مقدار بسیار کمی واکسن تهیه شده 
اســت. در حال حاضر مهم ترین کار این اســت که تمهیداتی اندیشــیده 
شــود که امکان انحراف پیش نیاید».  وی افزود: «ما همین مسئله را در 
بحث پروژه های شهری هم داشته ایم؛ یعنی وقتی در ابتدای کار سامانه 

شــفافیت ایجاد شد، فلســفه وجودی اش این بود که از اینکه پروژه های 
کمیاب شــهری با رابطه به اشخاص برســد جلوگیری کنیم. برای همین 
ســامانه شــفافیت ایجاد شــد و مصوب شــد که هر قــراردادی که در 
شهرداری منعقد می شود در این سامانه ثبت شود. این کار کمک می کند 
تا حداقل رقبای پروژه ها بتوانند کنترل کنند که آیا نحوه کار صحیح پیش 

رفته یا نه.
در ماجرای واکسیناســیون وقتی مشــخص شــد که بــرای پاکبانان و 
همچنین پرســنل بهشت زهرا واکسن تخصیص داده شــود، نامه ای را به 
شهردار تهران زدم و خواستم که همه مشخصات دریافت کنندگان واکسن 
در سامانه شفافیت منتشر شود. این کار در ۱۲۳ ناحیه شهرداری تهران در 
حال انجام اســت و با ثبت مشــخصات دریافت کنندگان واکسن در سامانه 

شفافیت جلوی هر گونه تخلفی گرفته خواهد شد».
فراهانی در ادامه با بیان اینکه متأســفانه در این مورد تعلل شــد و در 
یکــی از نواحی تخلفاتی صورت گرفت گفت: «هرچند شــهردار بلافاصله 
وارد شــد و فرد متخلف را برکنار کرد و ناظرانی که نظارت درست نداشتند 
از کار برکنار شدند».  به گفته فراهانی شش، هفت نفر در این پروسه تخلف 

کرده و واکسن زده اند که به مراجع قضائی معرفی شدند.
فراهانی تصریح کرد: «اعلامی اسامی دریافت کنندگان واکسن در تمامی 
نواحی مهم ترین کاری است که باید توسط شهرداری انجام شود و این کار 
باعث کنترل رســانه ای و نظارت مردمی خواهد شد، تا زمانی که به تعداد 

آحاد شهروندان جامعه واکسن تهیه شود».
او همچنیــن گفــت: «روال تهیه واکســن این گونه اســت که معاونت 
خدمات شــهری شــهرداری، به تمامی معاونان خدمات شــهری مناطق 
اعلام کرده است که اســامی پاکبان هایی که در نواحی هستند اعلام شود. 
معاونان خدمات شــهری منطقه هم از طریق رئیس اداره خدمات شهری 
منطقــه خود به نواحی خود اعلام کردند، چراکه قرارداد پاکبانان در قالب 
قراردادهای شــرکتی بین کاری با نواحی منعقد می شــود و این ۱۲۳ ناحیه 
اســامی پاکبانان خود را به رئیس اداره خدمات شهری اعلام کردند. رئیس 
اداره خدمات شــهری، اســامی را در اختیار مراکز توزیع واکسن که همان 
مراکز بهداشــت اســت قرار دادند و آن افراد با مراجعــه نوبتی به مراکز 
خدمات بهداشتی واکسن می زدند. اسامی افراد واکسینه از نواحی جمع  و 
به اداره خدمات شــهری اعلام می شود و در اختیار معاون خدمات شهری 
قرار می گیرد و معاون امضا کرده و به مرکز ارجاع می کند. بررسی ها نشان 
می دهد که تخلف در یکی از نواحی شهرداری منطقه ۶ اتفاق افتاد؛ یعنی 
شــهردار یکی از نواحــی و چند نفر از اعضای دفتر خــود را معرفی کرده 
بود که کل این تعداد شــش، هفت نفر بودند. هیچ کدام از مدیران ارشــد 
شهرداری در این تخلف حضور نداشتند. نه شهرداران مناطق، نه معاونان 
خدمات شــهری و نه حتی رئیس خدمات شهری زیرمجموعه این تخلف 
را انجام ندادند. اینجا مســئله اصلی ما نظارت است. بررسی های ما نشان 
داد نظارت ضعیف بود و برای همین شــهردار ناحیه برکنار شــد و افرادی 
که واکســن زدند به هیئت تخلفات اداری و دســتگاه قضا معرفی شدند. 
به جهت فقدان نظارت مناســب رئیس خدمات شــهری منطقه و معاون 
خدمات شــهری منطقه، آن دو نفر هم به  دلیل ضعــف در نظارت برکنار 
شــدند. آنها خودشان واکســن نزده بودند، بلکه ضعف در نظارت داشتند. 
شهردار هم بالاخره دستور داد اسامی واکسینه شدگان در سامانه شفافیت 

منتشر شود و امیدواریم با این اتفاق شاهد تکرار تخلفات نباشیم».
پیگیری و عزل می کنیم

شب پنجشنبه، پیروز حناچی از عزل مدیران متخلف خبر داد و شهرداری 
تهران بیانیه ای منتشــر کرد: «پیرو دســتور شهردار تهران مبنی بر رسیدگی 
به موضوع واکسیناسیون کرونا در شــهرداری تهران و اهمیت پاسخ گویی 
شفاف و فوری به شــهروندان و افکار عمومی، رسیدگی به این موضوع با 
حضور مسئولین ذی ربط شهرداری تشکیل شد. پس از بررسی ها مشخص 
شــد تاکنون تعداد محدودی واکســن برای تزریق بــه نیروهای خط مقدم 
مبارزه با کرونا اعم از پرســنل بهشــت زهرا (س)، پاکبانان، پرسنل پسماند 
و... (که شامل نیروهای عملیاتی و اداری مرتبط با مشاغل پرخطر خدمات 
شهری می باشند اعم از زن و مرد) از طریق وزارت بهداشت تخصیص داده 
شــده است که از این تعداد هیچ یک از مدیران شهرداری تا رده ۴ مدیریتی 
تزریقی انجام نداده اند. همچنین پس از بررســی ها مشخص شد یک نفر از 
مسئولان نواحی اقدام به تزریق واکسن از سهمیه فوق الاشاره نموده است 
که امروز به  همراه سه نفر از همکاران ذی ربط در ناحیه از سمت های خود 
عزل شدند. این در حالی است که در بررسی ها مشخص شد توزیع سهمیه 
فوق الاشاره در یکی از مناطق منطبق بر پروتکل های مصوب نبوده است و 
لذا معاون و رئیس خدمات شهری منطقه به  دلیل اهمال در نظارت و عدم 

رعایت پروتکل ها عزل و به مراجع نظارتی معرفی شدند».
دیروز نیــز پیروز حناچــی در توییتی نوشــت: «پیرو بررســی ها درباره 
تخصیص واکســن ها، تاکنــون معــاون و رئیس خدمات شــهری یکی از 
مناطــق بــه  دلیل اهمال در نظــارت و چند تن از پرســنل نواحی به دلیل 
تزریق غیرقانونی واکســن، عزل و به مراجع نظارتی معرفی شدند. پیگیری  
سختگیرانه برای شناسایی و برخورد با دیگر خاطیان احتمالی ادامه دارد».
او همچنیــن در توییت دیگــری از بارگذاری اســامی دریافت کنندگان 

واکسن در سامانه شفافیت خبر داد.

واکسن خواری از آبادان تا تهران
سپهر سلیمى

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک چمستان- عین اله تیموریتاریخ انتشار نوبت اول.. ۱۴۰۰٫۰۲٫۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم. ۱۴۰۰٫۰۲٫۲۵ مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. م الف ۱۹۹۱۱۵۶۶تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند موکــول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلــت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به باید از تاریخ انتشــار اولین آگهی و درروســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع شــهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصادق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این اگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه و محلی/کثیرالانتشار در رســمی محرز گردیده اســت لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند فرعی از ....۲۱ ...... اصلی واقع در... قریه ورازده علیا بخش... یک ...خریداری شــده از آقای /خانم... فرزانه حبیبی مالک علی نســبت به ششــدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی / به مســاحت .....۱۹۱٫۷۲ متر مربع به شماره پلاک ...۲۲۴ ....مستقر در واحد ثبتی ....چمستان....... تصرفات مالکانه وبلامعارض متقاضی آقای/خانم... منوچهر حسن زاده ....فرزند... شــماره ۱۳۹۹۶۰۳۱۰۰۳۱۰۲۴۷۴۳...مورخ ۱۳۹۹٫۱۲٫۲۸ .هیات قانون تعیین تکلیــف .....موضوع ماده یک قانون مذکور  نظر به دســتور مواد۱و۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مصوب ۱۳۹۰٫۰۹٫۲۰ برابر رای آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

به اطلاع میرساند : انتشارات                 
« ترابر یار» به مدیریت مسعود ذهبیون 
به شماره پروانه نشر 14511 به اسم 

«تین نگار» تغییر نام داده است.

شــهردار تهــران در گفت وگویــی از رد صلاحیــت 
کاندیداهایی که می توانند در انتخابات شورا شور و شوق 

ایجاد کنند، انتقاد کرد.
پیــروز حناچی گفت: طبیعتــا تعــدادی از افرادی 
می مانند که ممکن است با رأی حداقلی وارد شورا شوند 

و بهترین ها و مطمئن ترین ها برای اداره شهر نباشد.
او در این گفت وگو که با خبرگزاری ایسنا انجام شده، 
در مورد انتخابات شــورای ششم شــهر به کاندیداهای 
عضویت در شــورای شــهر اشــاره کرد و با بیان اینکه 
زمینه های بازگشت به رویه های قبلی وجود دارد، گفت: 
«از سوی دیگر وقتی تعداد زیادی از افرادی که می توانند 
کاندیدا شوند و حضور آنها می تواند ایجاد رقابت و شور 
کند؛ رد صلاحیت می شــوند، طبیعتا تعدادی از افرادی 
می مانند که ممکن است با رأی حداقلی وارد شورا شوند 
که بهترین ها و مطمئن ترین ها برای اداره شــهر نباشــد. 
امیدوارم چنین اتفاقی رخ ندهــد، چراکه اگر مردم پای 
صندوق های رأی نباشــند ممکن است اتفاق سال های 
قبل تکرار شــود و برخی از افراد با رأی کم وارد شــورا 
شوند که اگر رقابت پرشور بود، اساسا خواب شورای شهر 

را نیز نمی دیدند».
حناچی با بیان اینکــه از مردم خواهش می کنم که 
اگر این شیوه و نگاه اداره شهر را قبول دارند، کمک کنند 
دوباره اتفاقات گذشته رخ ندهد، گفت: «در مواقعی که 
مردم پای صندوق رأی نباشــند ممکن است هر اتفاقی 
رخ دهد و جا دارد به سخنانی از امام خمینی (ره) اشاره 

کنم که همواره به مسئولان تأکید می کردند مادامی که 
مردم پشت شما هستند، از هیچ چیز نترسید اما بترسید 

از روزی که مردم پشت شما را خالی کنند».
شــهردار تهــران بــا بیــان اینکــه حضــور مردم 
«باطل السحر» خیلی از مواردی است که ممکن است 
رخ دهد و عدم حضورشــان موجب می شود اتفاقاتی 
مثل سال های قبل رخ دهد، ادامه داد: «هرچند ممکن 
اســت برخی از مردم در انتخابات ریاست جمهوری به 
دلیل گرانی، مشکلات اقتصادی و... که تحمل می کنند، 
انگیزه لازم را برای شــرکت نداشــته باشند، با این حال 
امیدواریم شــرایط به گونه ای شــود که شــاهد حضور 
گســترده مردم در انتخابات باشــیم و نبایــد انتخابات 
ریاست جمهوری را به شورای شهر گره بزنیم. انتخابات 
شــوراها مربوط به محیطی اســت کــه در آن زندگی 
می کنیــم و اگر به محیط زندگی حساســیت داریم باید 
افرادی که می توانند ادامه دهنده شــرایط خوب باشند 
را انتخاب کنیم، مــن از مردم دعوت می کنم از آنجایی 
که می دانند چه اتفاقاتی اخیرا در شــهر رخ داده و چه 
می کنیــم؛ اگر اقدامات ما مورد قبول و پسندشــان بود، 
فارغ از اینکه چه کســی شهردار تهران می شود به پای 

صنــدوق رأی بیایند. شــهرداری و این صندلی ملک ما 
نیست و ماندنی هم نیست، چراکه اگر ماندنی بود، قبل 
از ما آن را نگه می داشــتند و باید این پست ها را واگذار 
کنیم اما مهم این است که مسیر خوب و ریل گذاری های 
درســت محکم شــود». حناچی با بیان اینکه انتخاب 
مدیریت شهری با رقابت های سیاسی عجین است؛ اما 
به هیچ وجه در اجرا سیاسی نیست، ادامه داد: «ممکن 
اســت با رقابت های سیاسی شــکل پیدا کند و رأی هم 
بیاورند، اما در عمل کار اجرائی در شــهر اصلا سیاسی 
نیســت». وی در مورد تمهیدات شــهرداری برای عدم 
اســتفاده از امکانات شــهرداری در انتخابات پیش رو و 

شــائبه فعالیت برخی از بدنه شهرداری در کمپین های 
انتخاباتی، گفت: «خبرهایش به ما هم رسیده، اما برخی 
قول پســت های مدیریتی می دهند یــا وعده می دهند 
که اگر ما برگردیم همه پســت های مدیریتی لغوشــده 
را برمی گردانیــم و شــما را مدیر می کنیــم؛ اما این که 
شــیوه اداره شهر نیست! و این رشــوه و ارتشا است که 
به ما رأی بدهید تا شــما را مدیر کنیم و این نگاه اشتباه 
اســت، چراکه با استفاده از روش های غیرواقع و خلاف 
مصلحت عمومی، درصدد جذب رأی هستند». حناچی 
با تأکید بر اینکه استفاده از امکانات شهرداری و فعالیت 
در ستادها در ســاعات اداری ممنوع است، گفت: «این 
فعالیت ها خارج از ساعت اداری و بیرون از شهرداری و 
به دور از سوءاستفاده از امکانات شهرداری عیبی ندارد؛ 
اما کارمند ما در راســتای نظرات سیاســی اش فعالیت 
کنــد، البته مدیران ما حق واردشــدن ندارنــد و با آنها 

برخورد می کنیم».

شهردار تهران بیان کرد:
کار اجرائى در شهر اصلا سیاسى نیست


